
Styrelsens svar angående uppdatering av hemsidan 
 
Styrelsen driver just nu ett projekt där vi avser flytta mycket av informationen från 
hemsidan till Simplekos portal. Tanken är att vi där skall samla både relevant dokumentation 
och skapa nyhetsflöden kring vad som är aktuellt i förvaltningen av samfälligheten. Portalen 
kommer även tjäna som medlemmarnas primära kontaktväg genom att de där kan skapa 
ärenden och på ett välordnat sätt få kontakt med styrelsen. 
 
Styrelsen yrkar bifall på motionen med den skillnaden att informationen i stället fortsatt 
kommer finnas på portalen. 


